






























































































































































































































































































































































      
     Ventura County Sheriff’s Office Memorandum 

 

 

   To:    Administration   Date:  December 29, 2021 
 

   From:  Captain William Britt 
 

   Subject:  Scott Duffner OIS / SB1421 
 

   Re:       04-20561 
 

   Date of Interview:  July 14, 2004 
 

   Time of Interview:  0631 hrs 
 

   Case Catalyst Operator:     
 

        Legend:  CD = Chris Dunn 
   SD = Scott Duffner 
   PM = Patricia Murphy 
   MS = Melissa Smith 
   JA = James Acker 
   BM = Bruce Macedo 
   EM = Ernie Mantegna 
 
 

 



CONFIDENTIAL 

1 

 

CD:  Okay.  It's now 0631 hours on 1 

July 14th, 2004.  We're in front of 5009 2 

Norway.  I'm Detective Dunn, 2227.  I will be 3 

briefing Deputy Scott Duffner.   4 

SD:  Scott Duffner, ID 2608.   5 

EM:  Sergeant Mantegna, ID Number 6 

1047.  7 

PM:  Patricia Murphy, Assistant DA.   8 

MS:  Sergeant Melissa Smith, ID 2622.   9 

JA:  James Acker with the law offices 10 

of Alan Witkowski.  11 

BM:  Sergeant Macedo, ID 1440, 12 

Internal Affairs.  13 

CD:  Okay, Scott, let's see how I'm 14 

going to start this.  Just tell us how you 15 

came to be here, what brought you to this 16 

address?   17 

SD:  Myself and Deputy Sulkowski were 18 

dispatched to a subject disturbing call at 19 

.  The RP gave the dispatcher the 20 

name and date of birth of the person 21 

disturbing.  Dispatcher ran the person and 22 

that person ended up having three warrants.   23 

On the way here, Deputy Sulkowski got 24 

here before I did, probably about a minute.  25 

As I was coming around the corner, I went 26 

10-97 on scene and I heard Steve say he was 27 
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2 

 

running out the back.   1 

       As I was driving up the street, I saw 2 

a white male either jump over the fence or 3 

come out the driveway and start running north 4 

on Norway on the sidewalk.   5 

CD:  If I could just interrupt you 6 

real quick.  7 

SD:  Sure.  8 

CD:  You said that you heard Steve put 9 

out that he was running out the back.  How 10 

did you hear that?   11 

SD:  Over the radio.  12 

CD:  Okay.  13 

SD:  As I was pulling up, I stopped 14 

the car in the middle of the street, got on 15 

the radio and put out that I was in foot 16 

pursuit.    17 

Got out of the car and I looked up and 18 

the person that was running, the male subject 19 

that was running north on Norway on the 20 

sidewalk, turned around and probably at the 21 

end of the green truck here, and ran south on 22 

Norway.   23 

CD:  So near the driveway to the house 24 

just north of ?   25 

SD:  Yes.  26 

CD:  Okay.  27 
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3 

 

SD:  As he ran by, I got out of the 1 

car.  I told him to stop and he kept running 2 

down the sidewalk south on Norway.  He just 3 

came right through that.  I was like, I was 4 

running after him, I was running in the 5 

street.  He kept running down the sidewalk, I 6 

kept telling him to stop running.  He kept 7 

running.  I got out onto the sidewalk, I 8 

start running behind him.   9 

Right down here at the gate and the 10 

fence, just south of the residence, I reached 11 

out to grab him and he ran into -- made a 12 

left turn and ran into the street.  We 13 

continued running into the street towards the 14 

middle of Norway.   15 

And I was catching up to him again and 16 

as I reached out to grab him, he looked back 17 

and he said, "This is it."  And I saw his 18 

hand go down towards his waistband or his 19 

pocket on the front of his pants.     20 

And I pushed him to the ground and he 21 

fell and I fell over him and when I fall to 22 

the ground, I turned over onto my left side 23 

and I saw him sitting up in the middle of the 24 

street on Norway.   25 

       And as I was looking at him, I saw 26 

gunshot flashes coming towards me.  I took 27 



CONFIDENTIAL 

4 

 

out my service pistol in the holster and 1 

started returning fire.  As I was shooting, I 2 

had my gun in my right hand and I was 3 

basically crawling backwards on my left side 4 

towards the curb on Norway.  5 

CD:  Can you walk us to where the -- 6 

the suspect and when you pushed the suspect 7 

down and where you fell over him?   8 

SD:  Sure.  I pushed him down right 9 

about in this area.  So --  10 

CD:  Towards the middle of the street 11 

right in front --  12 

SD:  Towards the middle of the street.  13 

CD:  -- of the driveway of  or 14 

?   15 

SD:  Yeah, yeah.  16 

CD:  Okay.  17 

SD:  He fell down.  I don't know what 18 

happened 'cause when I went over him, I 19 

tripped and I fell towards that side of the 20 

street.  21 

CD:  So further south?   22 

SD:  Further south.  And I rolled over 23 

to the left and when I did --  24 

CD:  Which way was your head pointed?   25 

SD:  South, I guess would be 26 

southwest.  27 
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CD:  Okay.   1 

SD:  And when I did, I saw him sit up 2 

and I kept watching him and I saw muzzle 3 

flashes and I returned fire and as I was 4 

doing that, I was scooting back on my left 5 

side towards the curb.  6 

CD:  Okay.  7 

SD:  To the (INAUDIBLE).  8 

EM:  So you're crawling and you're 9 

seeing the muzzle flashes and all that, 10 

what's -- what's going through your head at 11 

that time?   12 

SD:  Basically, oh shit, I'm going to 13 

get shot here.  14 

EM:  Uh-huh.  15 

SD:  And I just, all I wanted to do 16 

was just keep shooting and create distance 17 

between me and him.  I basically was just 18 

tunnel vision.  All my thinking was just to 19 

get away from him --  20 

EM:  Uh-huh.  21 

SD:  -- and try to get as far away as 22 

possible.   23 

EM:  Okay.   24 

CD:  Were you giving any commands 25 

during this, to the suspect?   26 

SD:  I -- I really don't remember.   27 
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CD:  Do you remember him saying 1 

anything other than the, "This is it" 2 

comment?   3 

SD:  No.  When I got back to the curb, 4 

I -- my magazine had run dry.  I reloaded and 5 

that's when I started hearing him yelling, 6 

basically he sounded like he was in pain.   7 

And then I heard Steve yelling at me, 8 

Scott, are you okay, are you okay?  And I 9 

answered Steve back.  I go I don't know.  I 10 

stood up and that's when I started yelling at 11 

the subject laying in the street, stay there, 12 

lay on your back, let me see your hands.  He 13 

just kept moaning and yelling back.  He told 14 

us a couple times to shoot him, just shoot me 15 

in the head, get it over with.     16 

And I didn't see it, where the gun 17 

was.  I didn't know if he had it, if it was 18 

on the ground.  Finally Steve yelled at me 19 

that the gun was at his feet and then I could 20 

see that.  21 

But he was still yelling, he was in a 22 

lot of pain.  I could see the blood on the 23 

street and we kept yelling at him, keep 24 

showing his hands, lay on your back.  I got 25 

on the radio, put a 999 and in a couple 26 

minutes Ventura Police Department showed up.  27 
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Then they got here.  I don't know who I was 1 

with.  I came up with somebody.   2 

       And he was laying on his belly 'cause 3 

we instructed him to lay down on his belly.  4 

I came up with the Ventura Police officer and 5 

I grabbed the subject by the shirt and drug 6 

him over to the other curb away from the gun.   7 

       And when he was over there, I 8 

handcuffed him and got on the radio and told 9 

dispatch to have fire and ambulance come in.   10 

CD:  Okay.  Did you see Steve, while 11 

you were down, did you see Steve --  12 

SD:  No.  13 

CD:  -- in this area?   14 

SD:  No, I heard him.  15 

CD:  You heard him?   16 

SD:  I heard him yelling at me, see if 17 

I was okay.   18 

CD:  Did you hear Steve fire any 19 

rounds?   20 

SD:  No.   21 

CD:  Okay.  Are you aware of whether 22 

or not Steve fired any rounds?   23 

SD:  No.   24 

CD:  When you were lying down, you 25 

said you were squirming towards the curb and 26 

firing and your -- your gun ran dry.  You 27 
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were on the ground when your gun ran dry?   1 

SD:  Yeah.  2 

CD:  Okay.  Did you reload on the 3 

ground?   4 

SD:  I think so.   5 

CD:  Okay.  Did you fire any rounds 6 

from the second magazine?   7 

SD:  I don't think I did.  I don't 8 

know.   9 

CD:  What did you do with the first 10 

magazine that you expended from the gun?   11 

SD:  I -- it was left there on the 12 

ground.  13 

CD:  Do you know how many rounds you 14 

fired?   15 

SD:  I know I at least fired thirteen.  16 

CD:  Because the gun ran dry?   17 

SD:  'Cause the gun ran dry.  18 

CD:  What was the lighting like out 19 

here?   20 

SD:  The streetlights, that was it.  21 

CD:  That was it?   22 

SD:  I had a flashlight but it was 23 

laying down on the ground.  24 

CD:  So you used your flashlight?   25 

SD:  No, but I dropped it.  26 

CD:  How would you characterize the 27 
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lighting out here?  Was it --  1 

SD: (INAUDIBLE).  2 

CD: (INAUDIBLE).  3 

SD:  Streetlights.  4 

CD:  Did you have any difficulty 5 

seeing the suspect?   6 

SD:  Laying in the street, yes.  I -- 7 

I didn't know if he had a gun because he kept 8 

his hands towards his waist and it was just 9 

dark.  I didn't have a light at all so and 10 

Steve, I don't know -- I was assuming he was 11 

over here but he wasn't shining his 12 

flashlight over at him so I didn't think or 13 

see other than what the streetlights were 14 

giving off.   15 

CD:  And you're dressed now as you 16 

were wearing (INAUDIBLE) uniform?   17 

SD:  Yes.  18 

CD:  Okay.  Sam Browne?  And you drove 19 

up here in a marked Sheriff's unit?   20 

SD:  Yes.  21 

CD:  And that's your Sheriff's unit 22 

that's parked in the middle of Norway at the 23 

intersection with the --  24 

SD: (INAUDIBLE).  25 

CD: (INAUDIBLE).  26 

SD:  Yes.   27 
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CD:  Numbers on top of 447, correct?   1 

SD:  Yes.  2 

CD:  And that's where it was when you 3 

stopped?   4 

SD:  Yes.  5 

CD:  And it hasn't been moved?   6 

SD:  No.   7 

CD:  Were you in fear for your safety 8 

while this was taking place?   9 

SD:  Yes.  10 

CD:  And any other -- you had to make 11 

a statement earlier but --  12 

SD:  No, I -- I thought I was going to 13 

die.  14 

CD:  What about your partner?   15 

SD:  I was concerned about him 'cause 16 

I didn't know where he was.  But I knew he 17 

was okay when he was yelling at me, asking if 18 

I was okay.  19 

CD:  Did you see anybody else out here 20 

during this incident?   21 

SD:  No.  22 

CD:  Did anybody come out of this 23 

house during the shooting or --  24 

SD:  Not that I'm aware of.  I 25 

don't --  26 

CD:  -- are you aware of anything?   27 
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SD:  -- know.  1 

EM:  Can you demonstrate how you 2 

(INAUDIBLE) when you were low and you're 3 

shooting at the scene (INAUDIBLE).  You were 4 

on your what, left side?   5 

SD:  I was on my left side scooting 6 

back with my hand.  7 

EM:  Okay.  8 

SD:  And had my gun up and pointing at 9 

him basically and shooting.   10 

CD:  How was he holding the gun?   11 

SD:  To me it looked like he was 12 

actually pointing at me and I want to say he 13 

was holding it with two hands and pointing it 14 

at me and shooting.   15 

CD:  Can you describe the gun, the 16 

suspect's gun?   17 

SD:  I don't know.  I didn't see it.  18 

I just saw the muzzle flashes.   19 

CD:  Did you see the suspect's gun 20 

after?   21 

SD:  Yes (INAUDIBLE).  22 

CD:  What color?   23 

SD:  I think it was black.  And I 24 

think it had a -- a wood grip on it.  25 

CD:  How many rounds do you think the 26 

suspect fired at you?   27 
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SD:  I know at least before I started 1 

shooting back he had -- I saw two muzzle 2 

flashes.  3 

CD:  Do you remember saying he would 4 

shoot at anything or anyone else?   5 

SD:  No.  Just me.   6 

CD:  Okay.   7 

BM: (INAUDIBLE).  8 

CD:  I'm sorry?   9 

BM:  Do you have a question you want 10 

to --  11 

PM:  Nothing.  12 

BM:  So, that's it.   13 

CD:  All right.     14 

So 0643 hours, and we're going to go 15 

off the recording.   16 

BM:  Do you need anything else from 17 

him?   18 

CD:  Huh?    19 

BM:  Do you need anything else 20 

(INAUDIBLE).     21 

EM:  You going to take his -- take his 22 

gun?    23 

BM: (INAUDIBLE).  24 

 25 

 26 

                              27 
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     Ventura County Sheriff’s Office Memorandum 

 

 

   To:    Administration    Date:  January 18, 2022 
 

   From:  Captain William Britt 
 

   Subject:  Steve Sulkowski / Belt Recording 
 

   Re:       04-20561 / SB1421 
 

   Date of Interview:   
 

   Time of Interview:   
 

   Case Catalyst Operator:     
 

       Legend:       SS = Steve Sulkowski 
   MV = Male Voice(s) – Including Suspect  
   FV = Female Voice 
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MV: (INAUDIBLE).  1 

SS:  Do not move. 2 

      (Radio traffic)  3 

MV: (INAUDIBLE).  4 

SS: Station 1, 2A23.  Unknown at the time 5 

on deputy.  Stand by.  6 

Get down, get down, get down.   7 

MV: (INAUDIBLE).  8 

SS:  No, lay on your back.  You -- move 9 

your hands.   10 

MV: (INAUDIBLE).  11 

SS:  No, lay -- lay down.   12 

MV: (INAUDIBLE). 13 

      (Radio traffic)    14 

SS:  Do not move.  Don't -- don't go for 15 

that gun.  Do not go for the gun. 16 

      (Radio traffic)    17 

SS:  Station 1, A3, negative.     18 

Do not go for the gun.   19 

MV: (INAUDIBLE).  20 

SS:  Do not.  21 

   (Radio traffic)   22 

MV: (INAUDIBLE).  23 

SS:  Do not move.  Do not move.  Do not 24 

move. 25 

      (Radio traffic)   26 

SS: (INAUDIBLE) it's right, it's toward -– 27 

it’s towards his feet about three feet away.   28 



CONFIDENTIAL 

MV: (INAUDIBLE).  1 

SS:  Lay still.  Fire and ambulance is en 2 

route.   3 

MV: (INAUDIBLE).  4 

SS:  Do not move.   5 

MV: (INAUDIBLE).  6 

SS:  No.  Do not move.  7 

MV:  I can't (INAUDIBLE).  8 

SS:  Do not move.  Just lay there.   9 

MV:  Shoot me.  Shoot me in the head, just 10 

shoot me in the head, please.  11 

SS:  Lay there.  Do not move.  12 

MV: (INAUDIBLE).  13 

SS:  Stay still.  14 

MV: (INAUDIBLE).  15 

SS:  No.  Just lay there.  16 

MV:  I can't help it (INAUDIBLE).  17 

SS:  Turn your vehicle around.  18 

MV: (INAUDIBLE).  19 

SS:  Hey, lay down.  Lay down.   20 

MV:  Lay on your back, put your hands out.   21 

SS:  Lay down right now.  Lay on your back.  22 

MV:  I can't, man.   23 

SS:  Well, you know what, you're going to 24 

have to deal with it.  All right?  Lay on your 25 

back.   26 

MV:  Get back.   27 

SS:  Move your vehicle.  28 
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MV: (INAUDIBLE).  1 

SS:  Dude, do not move toward that gun.  2 

MV:  I'm not moving towards the gun.  3 

SS:  Lay right there.  4 

MV:  Ow.  5 

SS:  Stop.  You need to not move right now.  6 

Do you understand that?   7 

MV: (INAUDIBLE). 8 

      (Radio traffic)  9 

MV: (INAUDIBLE).  10 

   (Radio traffic)     11 

SS:  Lay back.   12 

MV:  Get down.  13 

SS: (INAUDIBLE). 14 

      (Radio traffic)  15 

SS:  Station 1, 2A23. 16 

      (Radio traffic)    17 

SS:  I need the very -- I'm at the entrance 18 

of the Norway tract.     19 

MV:  Shoot me.     20 

SS:  Lay there, do not move.   21 

      (Radio traffic)  22 

SS:  Entrance to Norway tract (INAUDIBLE) 23 

to meet us on scene. 24 

      (Radio traffic)    25 

SS:  Yes, it's right -- right there.  It's 26 

just -- it's to the right of him.  27 

MV: (INAUDIBLE).  28 
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SS:  Scott, you want to pull him out on his 1 

belly?   2 

MV: (INAUDIBLE).  3 

SS:  Turn over.   4 

MV: (INAUDIBLE).  Go on your belt.  5 

MV: (INAUDIBLE).  6 

SS:  Scott, Scott.  I'm going to come 7 

around to this Blazer.   8 

MV: (INAUDIBLE).   9 

MV:  Keep your hands up.  10 

MV: (INAUDIBLE).  11 

MV:  Keep your hands on the side.   12 

MV: (INAUDIBLE).  13 

SS:  Okay.   14 

MV: (INAUDIBLE).  15 

SS:  Spread your arms out.   16 

      (Radio traffic)  17 

MV: (INAUDIBLE) on your belly.  Walk 18 

forward.  19 

MV:  I can't.  I can't (INAUDIBLE).  20 

SS:  You see his weapon?   21 

MV: (INAUDIBLE). 22 

      (Radio traffic)  23 

MV: (INAUDIBLE). 24 

      (Radio traffic)    25 

MV:  Tell fire and ambulance to come in.   26 

MV:  Do you copy on fire and --  27 

SS:  No.  No, he's the only one.  28 
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MV: (INAUDIBLE).  1 

MV:  Don't move.   2 

MV:  Fuck.     3 

MV:  What the fuck is he thinking?   4 

SS:  I have -- I don't know about him.  He 5 

was right up on top of him when the -- when the 6 

shots went off.   7 

MV: (INAUDIBLE).  8 

SS:  Station 1, 2A23.   9 

      (Radio traffic)  10 

SS:  Suspect in custody (INAUDIBLE). 11 

      (Radio traffic)   12 

MV:  Oh, shit. 13 

      (Radio traffic)   14 

SS:  All right.  You know what, go back, 15 

some -- some tape, all right?  Okay.     16 

You don't have any other weapons on you?   17 

MV:  Yeah.  18 

SS:  What?  What do you got?   19 

MV:  A knife.  20 

SS:  No other firearm?   21 

MV: (INAUDIBLE).  Oh, fuck.  Oh, fuck.  22 

Fuck.  Fuck.     23 

FV:  Do -– have you guys (INAUDIBLE) up to 24 

the house (INAUDIBLE) at the house?  25 

SS:  No, just the mom --   26 

MV:  Just shoot me.  27 

SS:  -- was the RP and -- and somebody 28 
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dead.   1 

SS:  Sir, you know what, right now, you're 2 

going to have to turn around and take your vehicle 3 

home.   4 

MV:  You all right?  5 

MV:  Yeah, yeah.  6 

SS:  That, or you're going to over there to 7 

talk to (INAUDIBLE).  Go and back your vehicle up, 8 

okay?   9 

FV:  Turn around.   10 

SS:  And go home.  11 

MV:  No.   12 

FV:  Back up.  13 

MV: (INAUDIBLE).  14 

FV:  Back up.  15 

MV:  Yeah.  Not with our (INAUDIBLE).   16 

MV:  Okay.  (INAUDIBLE).  17 

MV:  Big time.  No.   18 

SS:  House.  It's the house right there.  19 

It's the -- it's the two -- the two women standing 20 

out.  21 

FV:  Where was that at (INAUDIBLE).  22 

SS:  What's that?   23 

FV:  What -- no, what happened?  What did 24 

he --  25 

SS:  He came out of this house, all right? 26 

FV:  Uh-huh.  27 

SS:  Scott pulls in, goes in foot pursuit.  28 
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FV:  Okay.  So let me (INAUDIBLE).  1 

 2 

            3 
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  To:   Administration  Date: January 12, 2022 
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  Subject:  Steve Sulkowski / SB1421 
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        EM:  I think it's about right, I think 1 

it was 5009 I think.  Yeah.    2 

CD:  Okay.  It's July 14th, 2004.  3 

It's approximately 0514 hours.  We're at the 4 

Ojai Police Station.  I'm Detective Dunn, ID 5 

Number 2227.  Sergeant Ernie Montegna, ID 6 

Number --  7 

EM:  1047.  8 

CD:  Deputy Sulkowski.     9 

Steve, right?  10 

SS:  Yes.  11 

CD:  Your ID number?   12 

SS:  3166.  13 

CD:  And attorney Howard Liberman of 14 

the LDF, right?   15 

HL:  Yes.  16 

CD:  Okay.     17 

Steve, I'm just going to ask you to 18 

tell me basically what happened.  I'd like 19 

you to start from the beginning on -- 20 

actually, you know what, we'll start.     21 

When did you start your shift?   22 

SS:  On 7/13 (INAUDIBLE) at 1900 23 

hours.   24 

CD:  And what was your unit 25 

assignment?   26 

SS:  I was assigned 3A23, the --  27 
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CD:  Which is?   1 

SS:  -- County area of Ojai.  2 

CD:  County area of -- what area?  3 

What County area?   4 

SS:  West County Patrol.  5 

CD:  Okay.  6 

SS:  Of Ojai Valley.   7 

CD:  Let's go to the start of this 8 

call.  What time did you receive this call?   9 

SS:  Basically it was right around 10 

12:30 a.m. on the 14th.  I was at the station 11 

eating my lunch, Code 7.  The call came out, 12 

it was given to 3A22, Deputy Duffner.  Since 13 

I was on Code 7, they -- they gave him as 14 

primary.  I went --  15 

CD:  Sorry.  16 

SS:  The call came out as a male 17 

subject disturbing at 40 -- or, I'm sorry, 18 

Norway Drive.  At that time I basically 19 

ended my lunch and went 10-8 to respond to 20 

the code or I'm -- respond to the call.     21 

Dispatch put out further information 22 

that the subject that was disturbing.  They 23 

gave his name, which I can't recall right 24 

now.  And they advised that he was -- he had 25 

three outstanding warrants, ten thousand 26 

dollars for each -- each warrant, misdemeanor 27 
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warrant totaling thirty thousand dollars.  1 

They didn't have any other further 2 

information.    3 

When I arrived, I noticed the first 4 

house on Norway Drive was I believe .  5 

And as I passed that house, immediately 6 

noticed the address given in the call was the 7 

next house.   8 

       So I -- I pulled my unit over.  Well, 9 

as I was driving by the house, I noticed the 10 

porch light was on, front door was open but I 11 

didn't see anybody standing in the yard or in 12 

the doorway of the house.  Parked my unit, I 13 

walked up the driveway.  I -- there was a 14 

chain link fence, a gate I opened up, I 15 

walked into the gate.   16 

       As I turned to walk towards the front 17 

door of the house, I noticed a male white 18 

subject walking.  He turned a corner and 19 

started walking towards the door.  He made 20 

eye contact with me and he immediately turned 21 

around and disappeared behind one of the 22 

hallway walls.   23 

       I -- I lost sight of him.  I yelled 24 

for him, he didn't come out.  I knocked on 25 

the door.  A female came out one of the 26 

hallways, told me to come in the house and 27 
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just -- she advised me that the subject    1 

ran out the back door.  As I walked through 2 

the -- as I walked into the house, I turned 3 

on the, where I lost sight of the subject.   4 

CD:  Let's take a break.  5 

EM:  Let's take a break here. 6 

 7 

 8 

 9 

 10 

 11 

 12 

 13 

 14 

 15 

 16 

 17 

 18 

 19 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 

 26 

            27 



 
   
    Ventura County Sheriff’s Office Memorandum 

 

 

   To:    Administration   Date:  January 13, 2022 
 

   From:  Captain William Britt 
 

Subject:  Steve Sulkowski / Initial Walkthrough    
 

   Re:       04-20561 / SB1421  
 

   Date of Interview:  July 14, 2004 
 

   Time of Interview:  0555 hrs 
 

   Case Catalyst Operator:     
 

        Legend:       CD = Chris Dunn 
   EM = Ernie Mantegna 
   HL = Howard Liberman 
   BM = Bruce Macedo 
   PM = Patricia Murphy 
   MS = Melissa Smith 
   JA = Jim Acker 
   SS = Steve Sulkowski 
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CD:  Okay.  It's 0555 hours.  July 14th, 1 

2004.  I'm Detective Dunn, 2227.   2 

SS:  Deputy Sulkowski, ID 3166.   3 

HL:  Howard Liberman, attorney for Deputy 4 

Sulkowski.  5 

EM:  I'm Sergeant Mantegna, ID 1047.  6 

BM:  Sergeant Bruce Macedo, ID 1440, 7 

Internal Affairs.  8 

JA:  Jim Acker, law offices of Alan 9 

Witkowski on behalf of the County of Ventura.   10 

PM:  Patricia Murphy, Assistant DA.   11 

MS:  Sergeant Melissa Smith, ID 2622.  12 

CD:  Okay.  We're at -- we're just north  13 

of -- you said it was  Norway in the 14 

unincorporated area of Ventura County, north of 15 

Ventura.     16 

Deputy Sulkowski wants to tell us what 17 

happened this morning.   18 

SS:  I responded to a call of a subject, 19 

male subject disturbing at  Norway Drive.  The 20 

call came out as a male subject disturbing.  21 

Dispatch advised myself and Deputy Duffner, who 22 

also responded, that the subject had three 23 

outstanding warrants totaling thirty thousand 24 

dollars.     25 

When I arrived, I drove past the residence, 26 

noticed to my left, the front porch light was on 27 
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and the front door was open.  Parked my unit 1 

across the street from the house. Walked up the 2 

driveway, which is surrounded by a chain link 3 

fence and there's a gate.  I opened the gate, 4 

still didn't notice anybody in the yard or in the 5 

doorway.  Walked through the gate, started walking 6 

towards the front door, noticed a white male 7 

subject walking towards me from inside the house.  8 

We made eye contact, he immediately turned around 9 

and went behind a wall.  I lost sight of him.  10 

Knocked on the door, a female subject came 11 

out from one of the hallways, invited me inside 12 

and advised me the subject that was disturbing ran 13 

out the back door.  As I walked into the living 14 

room, I notice another female.  I -- I assumed it 15 

was the subject's mother.  She told me he ran out 16 

the back door.  And she said I was more than 17 

welcome to go out back.  As I opened the back 18 

door, she told me there were two dogs out back.  19 

They weren't mean.  I opened the door slowly, 20 

scanned the backyard to make sure there wasn't -- 21 

the subject wasn't back there standing in the -- 22 

in the yard or the dogs weren't there.     23 

Is -- when I didn't see him, I walked out 24 

back, I heard Deputy Duffner go 10-97 on scene.  I 25 

advised him via my handheld radio that the subject 26 

took foot bail out the back door.     27 
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I thought the subject was running towards 1 

north Ventura Avenue, which is just west of Norway 2 

Drive in the backyard to the residence.   3 

Immediately after my transmission, I heard 4 

Deputy Duffner go in foot pursuit, advising 5 

dispatch via his handheld radio.  I came around 6 

the south side of the house.   7 

EM: (INAUDIBLE).  8 

SS:  Yes.  Came around the back side.  I 9 

noticed Deputy Duffner and was chasing the subject 10 

south on Norway.  I ran, I jumped the chain link 11 

fence right there on the corner, jumped down into 12 

this field.  I was -- starting running south, 13 

jumped this, jumped the chain link fence right 14 

here.  Noticed the subject, Deputy Duffner caught 15 

up with the subject right by this driveway.  16 

EM:  Let's go ahead and walk.  17 

SS:  Okay, sir.  18 

EM: (INAUDIBLE).  19 

CD:  When you say this driveway, we're 20 

talking about,  --  21 

SS:  Yeah.  22 

CD:  -- Norway?   23 

SS:  Yeah.  24 

EM:  And can you -- talking about the 25 

sidewalk or the street?   26 

SS:  Yeah.   27 
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EM:  Walk through like you were doing.   1 

SS:  Basically after I jumped that fence 2 

down into this field, I ran and jumped over this 3 

chain link fence, noticed Duffner and the subject.  4 

As I was running towards them, noticed the subject 5 

went down.     6 

I heard several gunshots.  I also saw    7 

the -- the muzzle flash.  At that time I drew my 8 

weapon and took cover behind the silver vehicle in 9 

the driveway.     10 

Duffner and the subject were laying in the 11 

street and at that time I -- I -- I thought 12 

Duffner had been shot because 'cause they were 13 

within two feet of each other.  When I got to the 14 

car, Deputy Duffner got -- he scooted out of the 15 

way towards the -- the picket fence.  I lost sight 16 

of him from behind the van.     17 

The subject then pointed the gun towards 18 

Duffner, fired two more rounds and at that time, I 19 

fired -- fired four rounds and at that time the 20 

subject laid back, put his -- his hands towards 21 

his midsection, his torso.     22 

I didn't see the weapon, I didn't see it 23 

fall on the ground.  It didn't appear that he was 24 

trying to raise his hands at that time to fire 25 

anymore rounds but yet I still couldn't see the 26 

weapon.  Started giving verbal commands to get his 27 
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hands out away from his body, lay flat, to lay 1 

still.  He was rolling from side to side on his -- 2 

on his back.     3 

At that time he -- I still didn't see the 4 

weapon.  He eventually tossed the weapon, which 5 

landed near his feet, approximately two feet away, 6 

foot and a half, two feet away from his feet.  7 

Duffner also was giving commands, advised 8 

dispatch base- -- shots were fired.  At that time 9 

I -- I thought Duffner took several rounds, put 10 

out a 999 and still giving commands to the subject 11 

to lay still, keep his hands out.     12 

He was still keeping his hands inside his 13 

midsection.  Didn't know if he had any other 14 

weapons on him.  He kept rolling over and at times 15 

he'd roll towards the weapon, tell him not to -- 16 

to move.     17 

He -- then he started yelling out just to 18 

kill him, shoot him in his head.  And at that time 19 

he started to roll towards the gun when -- I 20 

thought he was going to reach for the weapon 21 

again, which we give him commands not to, you 22 

know, go for the weapon, lay still, get his hands 23 

out, which he -- he would comply and then he would 24 

bring his hands back in.     25 

Shortly after that, Deputy Duffner advised 26 

dispatch to have fire and ambulance respond and 27 
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started running up and it was within this area.  I 1 

mean, as far as --  2 

CD:  Okay.  Where was the suspect at?   3 

SS:  They were -- they were in the street, 4 

so it was -- it was within this area right in here 5 

when I was running up.  I mean, to tell you 6 

exactly, it was within running up in here and I 7 

noticed them in the street and then, 'cause it was 8 

just a short little -- you know, as soon as I -- 9 

as soon as I saw and heard the muzzle flash, I 10 

took cover to the vehicle over there.   11 

CD:  Okay, look.  Where in -- where in the 12 

street was the suspect and -- and how was he 13 

facing?   14 

SS:  Okay.  We'll -- we'll have to cross 15 

over here.  16 

EM: (INAUDIBLE).  17 

SS:  Okay.  He -- the su- -- he was laying 18 

right basically --  19 

EM:  I think right was the paper bag 20 

(INAUDIBLE) have to stand there.  Why don't you 21 

direct me up to where he was.  22 

SS:  He was basically right where -- right 23 

around where 15.  24 

EM:  Right here?   25 

SS:  Out a little bit farther.   26 

CD:  See Marker 15?   27 
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SS:  So over to the right a little bit.   1 

EM:  There?   2 

SS:  Yeah.  Right in there.  Yes, he was 3 

facing this way.  His feet -- his feet were this 4 

way.  He was laying back but kind of sitting up 5 

and he was firing that way.  6 

EM:  Where was Duffner?  What was -- what 7 

was going on?   8 

SS:  The initial shots, they were -- 9 

Duffner was within two feet of where 15 was at.  10 

So he was basically sitting, or on the ground --  11 

EM:  Uh-huh.  12 

SS:  -- two feet from where -- right around 13 

where 15's at.   14 

EM:  Shots were going?   15 

SS:  Shots were going that way.  16 

EM:  This way?   17 

SS:  'Cause he was shooting at Duffner and 18 

Duffner was on the south side of the -- the 19 

subject.  20 

EM:  Okay.  21 

SS:  And --  22 

CD:  How many -- how many feet were between 23 

Duffner and the suspect?   24 

SS:  I -- I would say at least two feet.  I 25 

mean, no more than two feet.  I mean, it was that 26 

close.   27 
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CD:  Was Duffner returning fire at that 1 

point?   2 

SS:  Yes.  3 

BM:  What was going through your mind at 4 

that time?   5 

SS:  By that time I thought that close 6 

proximity, I -- I thought Duffner was struck 7 

because I heard him yell or make a -- make a loud 8 

painful noise.  And then a couple more shots rang 9 

out and then when I took cover here, I lost 10 

Duffner, I lost sight of Deputy Duffner when he 11 

scooted over.   12 

EM: (INAUDIBLE).  13 

SS:  And then the subject -- I was -- I was 14 

getting nervous (INAUDIBLE).  And Duffner moved 15 

over that way.  Subject was still laying there, 16 

had the -- had his hands.  17 

CD:  So you were right by the right rear 18 

door?   19 

SS:  Yes.  20 

CD:  Of the grey Honda, this Accord?   21 

EM:  Were you still there?  Could you still 22 

see Duffner from where you're at here?  23 

SS:  I saw -- I saw a glimpse of him 24 

standing.  25 

EM:  Okay.  26 

SS:  But he would -- he would back up again 27 
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'cause there was no cover there.  So I -- when I 1 

yelled to ask if he was okay 'cause I didn't see 2 

him, I didn't know if he -- at that time I didn't 3 

know if he was on the ground.  4 

EM:  Uh-huh.  5 

SS:  I yelled, asked him if he was all 6 

right.  He said he wasn't -- I can't remember if 7 

he said he wasn't sure or if he doesn't know but 8 

neither of us knew at that time if he was struck.  9 

But at that time we were both giving commands.  10 

Once I made contact with him verbally and I -- you 11 

know, he was giving commands, we were talking back 12 

and forth, at that time, that's when we focused 13 

our attention 'cause the gun was still laying next 14 

to his feet.  Noticed a vehicle drive up, we're 15 

trying to tell him to back his vehicle up.  16 

Subject's still rolling back and forth.  And then 17 

that's when Ventura came in and -- and then we -- 18 

we didn't --  19 

CD:  Was the suspect saying anything during 20 

all this?   21 

SS:  He was, after -- after all the shots, 22 

he was -- you can tell he's in pain by just the 23 

noises he was making.  And he -- he was asking me 24 

to shoot him in the head and kill him.  But other 25 

than that, I -- something to the effect of you 26 

know, why did I do it?  But pretty much just he 27 
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was in pain and rolling back and forth.   1 

CD:  When the suspect was down and you said 2 

you gave him commands and after the shooting, was 3 

he complying with your orders?   4 

SS:  For the most part he wasn't 'cause he 5 

was -- he kept saying he was in pain and he -- 6 

we're telling him to move his hands, keep his 7 

hands away from his -- his body and he said -- he 8 

would do it and then he'd bring them back.  And he 9 

just said he was -- he, I guess the pain was just 10 

too much.  He couldn't keep his -- his hands out. 11 

He was complying but he was still too close 12 

to the weapons and at times it looked like he 13 

would roll towards it and then he would say just 14 

shoot me, kill me.  And I -- several times I 15 

thought he was actually going to try to reach for 16 

the weapon to either shoot himself or shoot at us 17 

to return fire and maybe end it.  'Cause he -- he 18 

said it several times, just to shoot him in the 19 

head.   20 

CD:  You said that you were -- you were 21 

back here.  Did you fire your weapon from right 22 

here?   23 

SS:  Yes.  24 

CD:  How many ro- -- how many times do you 25 

think you fired your weapon?   26 

SS:  Four.  Four rounds.   27 
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CD:  Four.  And then you moved?   1 

SS:  Yes.  Once Ventura arrived and they 2 

were -- they had the whole area lit up, their 3 

units were in position, they made contact with 4 

Deputy Duffner.  I advised Duffner I was going to 5 

move around to the other side of the minivan so 6 

there wouldn't be a crossfire situation when they 7 

moved in to take control of the subject to get him 8 

away from the weapon.  9 

CD:  How'd you make that move?   10 

SS:  I just circled around.   11 

CD:  Uh-huh.  12 

SS:  Right around the two vehicles to --  13 

CD:  To around the front of them?   14 

SS:  Yeah.  15 

CD:  Between the cars, the vehicles and the 16 

garage door?   17 

SS:  Yes.  At that time there were num- --18 

several Ventura and Deputy Duffner that were 19 

covering the subject.  And at that time basically 20 

they moved in.  I -- I moved in with them just for 21 

cover.  Deputy Duffner drug the subject away from 22 

the -- the weapon, handcuffed him.  I searched him 23 

for any other weapons and that's when the fire and 24 

ambulance came in.   25 

CD:  Total how many times do you think the 26 

suspect shot his weapon?   27 
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SS:  I think total probably five to six 1 

times.  2 

CD:  All at Duffner?   3 

SS:  Yes.  He -- he did, I mean, he looked 4 

at me several times.  He -- he knew I was standing 5 

here but all the rounds were going towards 6 

Duffner.  He didn't shoot at the -- in my 7 

direction at any time.  8 

CD:  Were all those round fired -- were  9 

all -- all those rounds fired when Duffner was 10 

within that short distance?   11 

SS:  I think the initial were probably 12 

three to four when they were on the ground 13 

together.  And then when Duffner was able to get 14 

some distance, that's when I was already in 15 

position, fired two more rounds and then that's 16 

when I fired my rounds.  17 

CD:  Was the suspect shooting from the 18 

ground or was he standing?   19 

SS:  He was shooting from the ground on  20 

his -- laying on -- he was kind of sitting up but 21 

he was crumped on the ground.   22 

CD:  Can you kind of demonstrate for me how 23 

the shot -- the suspect was firing his weapon?  24 

Was he aiming, did he appear to be?   25 

SS:  I think he was more like from, he was 26 

just taking shots.  He wasn't -- he didn't take 27 
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aim.  He was just pointing --  1 

EM: (INAUDIBLE).  2 

SS:  -- in the direction.  3 

EM:  So up like this is or what?  4 

SS:  From -- from what I -- from what I 5 

saw, I think it was one hand.  He was just laying 6 

and -- and at that time 'cause when they were both 7 

on the ground, I think he was just randomly trying 8 

to hit.  He wasn't aiming.  Probably thought he 9 

was close enough, he'd be able to get a few rounds 10 

into Duffner.  And then Duffner got a -- got -- 11 

got separation and he still just couple rounds in 12 

the direction.  13 

CD:  Was the suspect firing the gun from 14 

his right or left hand?   15 

SS:  I think it was his right.  'Cause the 16 

way he was laying and the way Duffner, 'cause it 17 

just -- I believe it was his right hand.  18 

CD:  Okay.  So now I want to make the -- 19 

make sure I have this clear, that it's your -- it 20 

was your impression that the suspect was firing at 21 

Duffner?   22 

SS:  Definitely.  I -- I thought -- I -- I 23 

knew for a fact he was firing at Duffner and I 24 

thought Duffner was struck several times just 25 

because of the proximity and the rounds, that he 26 

was -- no doubt in my mind he was trying to kill 27 
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Duffner.   1 

CD:  At any point during this foot chase 2 

and the subsequent shooting, did you hear Deputy 3 

Duffner give the suspect any commands?   4 

SS:  Yeah.  As I was jumping, as I came 5 

around and was getting ready to jump the fence, I 6 

heard him yell stop, Sheriff's Department several 7 

times and then basically that's -- that's when 8 

they ended up in the street.  9 

EM:  So you were wearing what you're 10 

wearing now?   11 

SS:  Yes, full uniform.  My duty uniform.  12 

CD:  Did you see the suspect's weapon 13 

before you saw the muzzle flash and the gunfire?   14 

SS:  No.  Saw the -- saw the muzzle flash, 15 

heard and saw the muzzle flash simultaneously.  16 

Took cover and that's -- I didn't -- I didn't see 17 

the -- the -- it was a small weapon, after I saw 18 

it on the ground.  I didn't see the actual weapon 19 

in his hand but I -- I saw the muzzle flash coming 20 

from the hand.  And then once he threw the weapon 21 

on the ground, that's when I got, you know, a -- a 22 

better look at the -- the weapon.  23 

CD:  What did the weapon look like?   24 

SS:  The brown -- brown handle, blue steel 25 

or black revolver.   26 

EM: (INAUDIBLE).  27 
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CD:  Which -- which unit is yours or the 1 

one you were driving?   2 

SS:  My unit's the one on the north side 3 

parked -– or I'm sorry, the west side of that unit 4 

right there, 3470.  Yeah, just in the interse- -- 5 

or --  6 

CD:  So like the northeast corner there?   7 

SS:  Yes.  8 

CD:  Okay.  So furthest away from the 9 

suspect's home?   10 

SS:  Yes.  11 

CD:  Or the residence where you saw him at?   12 

SS:  Yes.  13 

CD:  And that's where it was when you -- 14 

when you stopped?   15 

SS:  Yeah.  16 

CD:  It hasn't been moved?   17 

SS:  No, it has not been moved.   18 

CD:  When you attempted to make contact 19 

with the suspect at the residence, did you 20 

identify yourself or give any commands?   21 

SS:  It happened so -- he looked at me and 22 

as soon as he saw me, he turned around and I 23 

yelled for him to stop but he continued on.  I 24 

knocked on the door and right at that time someone 25 

came out and told me, invited me inside.   26 

CD:  Okay.  27 
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SS:  So I didn't have time to --  1 

CD:  Can you remember anything that I 2 

haven't asked you about you haven't already told 3 

me that might be helpful in this investigation?   4 

SS:  No.  I -- I think I covered it all.  I 5 

mean, just it's -- it's -- I -- I definitely 6 

thought Duffner was -- was shot and I -- I -- I 7 

just feared for his life.  I mean, it was -- it 8 

was pretty stressful.  9 

CD:  Okay.  (INAUDIBLE).  10 

JA:  Do you -- did you also have concerns 11 

about your own life?    12 

SS:  Yes, of course.  I -- I mean, I was 13 

concerned for my -- my safety, but I knew I had 14 

cover and I -- I lost sight of Duffner after    15 

the -- the -- the rounds went off.  I didn't know, 16 

you know, the extent of his injuries.  But I mean, 17 

his safety first of all 'cause the proximity of 18 

where he was at in relations -- relation with   19 

the -- the suspect shooting the -- the rounds off.  20 

And then of course I was in fear for my safety.  I 21 

took cover and the -- the subject knew where I was 22 

standing here but I think he felt Duffner was more 23 

of a threat because he already had contact with 24 

him and he was out in the open.   25 

CD:  One more thing from me.  You have any 26 

idea how many rounds Deputy Duffner might have 27 
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fired?   1 

SS:  Honestly, I -- I couldn't even say.  2 

PM:  Were you aware at the time that 3 

Duffner had fired also?   4 

SS:  Yes.  I -- I knew he returned fire.  I 5 

saw the muzzle flash come in from his direction 6 

also.  But I -- I don't know how many rounds.   7 

HL:  At some point after the shooting, did 8 

you have the presence of mind to turn on your 9 

recorder?   10 

SS:  Yes.  After -- after he was basically 11 

had his hands into his waistband, I immediately 12 

clicked on my tape recorder and then just started 13 

giving him commands, trying to find out if Duffner 14 

had any -- any injuries, any wounds.  And we just 15 

continued to give him commands to, you know, don't 16 

go for the gun and to lay still.   17 

HL:  And -- and did you provide that to 18 

Detective Dunn?   19 

SS:  Yes.   20 

CD:  That would be the Certron M-60 21 

microcassette?   22 

SS:  Yes.     23 

PM:  As you're coming up the sidewalk, the 24 

first time you see Duffner and the suspect, 25 

they're on the ground?   26 

SS:  Yes.  That -- well, what I -- when -- 27 
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I saw them actually running.  You know, he was 1 

chasing him.  I saw him from the -- from the yard.  2 

And then once I jumped this, I was right in this 3 

area when I saw him on the ground and that's when 4 

I saw the -- and heard the -- the -- the gunshots 5 

and the muzzle, muzzle flash.  6 

PM:  Is that the same time that you see 7 

Duffner on the ground and --  8 

SS:  Yes.  9 

PM:  -- you hear the gunshot?   10 

SS:  Yes.  11 

EM:  That's it, that's it.  12 

CD:  Oh.  13 

EM:  From me.   14 

CD:  Okay.  Then we're going to go off 15 

tape.  It's 0617 hours.   16 

JA:  Was that clear enough for you guys 17 

when he, you know, when he said, you know, he 18 

wasn't aiming?         19 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 
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CD:  Okay.  This is going to be    1 

File 2.  The previous file was shut co- -- 2 

was stopped short.  We just got permission to 3 

do a walkthrough at the crime scene.  The 4 

deputies agreed.  Deputy Sulkowski agreed to 5 

do a walkthrough and Lisa would help him with 6 

his statement.   7 

It's now 0519 hours and we'll be 8 

responding to the -- to the scene of the 9 

incident.    10 

 11 

 12 

 13 

 14 

 15 
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CD:  Okay.  Steve, it's 0620 hours.  1 

Same date.  A couple questions, if you don't 2 

mind, came up.     3 

What were the lighting conditions like 4 

out here?   5 

SS:  The -- I believe the st- -- the 6 

streetlight was -- was fun- -- it was on.  It 7 

was functioning and I'm pretty sure that the 8 

-- the light on the garage was -- was on.   9 

CD:  Okay.   10 

EM:  Did you have a flashlight or 11 

anything?  12 

SS:  I had a flashlight.  I didn't 13 

have it on.  I had it in my hand but I -- I 14 

didn't have it on.   15 

CD:  What would you -- how would you 16 

describe the illumination out in the street?   17 

SS:  The illumination was -- it was 18 

fairly bright.  I was able to clearly see the 19 

subject without, you know, too much trouble.  20 

I -- I can see his whole body, see detail; 21 

you know, face, hands with the -- with the 22 

light that was present.   23 

CD:  And any -- while -- while this 24 

was taking place, did you notice anybody else 25 

around this area?   26 

SS:  I'm pretty positive his mother 27 
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was standing and sitting on the fence.  Well, 1 

I didn't clarify if it was her or not because 2 

the interaction was, he ran out the back 3 

door, be careful of -- you know, there's dogs 4 

out there.  And as I came around and I was 5 

standing here, I noticed a female sitting on 6 

the fence, probably see the -- the gate and 7 

then maybe the second section of the -- the 8 

chain link fence right here on the sidewalk.   9 

CD:  Right.  10 

SS:  And then the car, that -- that 11 

red vehicle, the red primered vehicle, after 12 

all the shots and everything were -- were 13 

done, and we were giving the commands, that 14 

vehicle pulled up right at the storm drain.  15 

I had to -- both my -- myself and Duffner 16 

told that vehicle to back off, get out of the 17 

area.  And then there was another vehicle 18 

that pulled up.  I don't know, it -- I don't 19 

know what kind of vehicle it was, it pulled 20 

up.  Just told them they needed to leave, 21 

which they backed up and -- and left.   22 

CD:  Did anybody ever come out of this 23 

house during the incident?   24 

SS:  Not that I'm aware of.  All I 25 

know is that the radio traffic, they called 26 

saying that we were in front of the house.   27 
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EM:  Something about reloads or 1 

anything like that?   2 

CD:  All right.     3 

Did -- did you reload your weapon 4 

during that?   5 

SS:  As I was standing here, I did 6 

exchange my magazine.  I put the -- the 7 

magazine, it was in my handgun in the pouch 8 

and I put a fresh magazine in.   9 

CD:  Did you fire any from that fresh 10 

magazine?   11 

SS:  No.  12 

CD:  Do you know if Deputy Duffner 13 

reloaded?   14 

SS:  I don't know if he did or not.   15 

CD:  How about the suspect?   16 

SS:  No, I -- I don't know if he did 17 

or not.  18 

EM:  Just, all the magazines and 19 

everything are where they are now?   20 

SS:  Yes.  21 

EM:  Yeah?   22 

SS:  Everything I have has been -- is 23 

still on me.  24 

EM:  Yes, sir.   25 

BM:  Sergeant Macedo.     26 

Did you have any conversations with 27 
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Duffner or anyone after the incidents?   1 

SS:  No.  Just, I just asked Duffner 2 

if he was hit, if he's okay.  And that 3 

basically was -- didn't really -- I don't 4 

remember talking to anyone.  Just asked him 5 

if he was okay and we were -- after 6 

everything was basically Code 4, told not to 7 

-- to you know, talk about the -- the 8 

incident.   9 

BM:  So no other statements were 10 

provided to any -- anyone else, any 11 

supervisors that came on scene?   12 

SS:  No.  I -- I didn't talk to any 13 

supervisors.  I don't know if Duffner did or 14 

not.  But we were -- once everything, we were 15 

aside, they told us not to talk to anybody, 16 

just wait till, you know, everything was 17 

settled down and get -- get us back to the 18 

station.   19 

BM:  And have you qualified with your 20 

weapon in the last qualification period?   21 

SS:  Actually, I -- I missed last 22 

month.  Just one of those -- I didn't make 23 

last month's qualification.   24 

EM:  Okay.  Let's get this off.  Okay.  25 

There's anything else?  All right.   26 

CD:  All right.  It's 0624 hours.   27 
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EM:  Okay.  1 

 2 

                                 3 
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